



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 24-07-2025 02:04:57 PM Subject: Decreasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 2025-07-24 02:04:57 PM الموضوع: تخفيض رأس المال</p>
<p>DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces that its Board of Directors approved on 24-07-2025 the decrease of the company's capital from 8000000 to 5000000 through:</p>	<p>تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 2025-07-24 بالموافقة على تخفيض رأس مال الشركة من 8000000 سهم/دينار إلى 5000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Decrease Method</b></p>	<p><b>طريقة تخفيض رأس المال</b></p>
<p>Returning part of its capital to shareholders as cash back Based on the disclosure instructions issued by the Board of Commissioners of the Securities Commission, we would like to inform you that the Board of Directors of Dar Al-Aman Islamic Finance Company, in its meeting held on 24/07/2025, has decided to approve the invitation of the Extraordinary General Assembly to vote on reducing the capital from 8 million shares/dinar to 5 million shares/dinar by returning a portion of the company's capital to shareholders in cash, amounting to 3 million dinars.</p>	<p>إرجاع جزء من رأس المال نقدًا للمساهمين إستنادًا إلى تعليمات الإفصاح الصادرة عن مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية، نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي، قد قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/07/24 الموافقة على دعوة الهيئة العامة غير العادية للتصويت على تخفيض رأس المال من 8 مليون سهم/دينار إلى 5 مليون سهم/دينار عن طريق إعادة جزء من رأس مال الشركة إلى المساهمين نقدًا وبواقع 3 مليون دينار.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>